



عمان كلورين ش.م.ع. OMAN CHLORINE S.A.O.G.

Date: 01 October 2025

التاريخ: 2025/10/1

News content: Commencement of Commercial Production at New Caustic Soda Flaking Plant

محتوى أخباري: بدء الإنتاج التجاري في مصنع رقائق الصودا الكاوية الجديد

Further to the announcement published by Oman Chlorine S.A.O.G. on 5 March 2024, the Company is pleased to inform its esteemed shareholders that commercial production at its new Caustic Soda Flaking Plant, located in the Sohar Industrial Zone, commenced on the morning of Wednesday, 1 October 2025.

بالإشارة إلى الخبر الصادر عن شركة عُمان كلورين ش.م.ع. بتاريخ 5 مارس 2024، يسر الشركة أن تُعلن لمساهميها الكرام عن بدء التشغيل التجاري لمصنع رقائق الصودا الكاوية الجديد، الكائن في منطقة صحار الصناعية، وذلك اعتباراً من صباح يوم الأربعاء الموافق 1 أكتوبر 2025.

The new facility has a designed production capacity of 75 metric tons per day. This development marks a significant step forward in enhancing the Company's portfolio of value-added products.

تبلغ الطاقة الإنتاجية التصميمية للمصنع الجديد 75 طناً مترياً يومياً، ويعد هذا الإنجاز خطوة مهمة نحو تعزيز مجموعة المنتجات في الشركة ذات القيمة المضافة.

The Company appreciates the continued support of its shareholders and stakeholders.

تُعبّر الشركة عن تقديرها العميق للدعم المتواصل من مساهميها وأصحاب المصلحة

FOR OMAN CHLORINE S.A.O.G.

عن/ شركة عمان كلورين ش.م.ع.



Head Office : P.O. BOX : 193
P.C. : 134, Jawaharat Al Shati,
Sultanate of Oman
Tel.: 24607186, Fax: 24695768, C.R.No.: 1576852
Factory : P.O. Box : 35
Postal Code : 327, Sohar, Sultanate of Oman
Tel.: 26650024 - Fax : 26751958



intertek intertek intertek



المكتب الرئيسي : ص.ب: ١٩٣
الرمز البريدي : ١٣٤، جوهرة الشاطئ،
سلطنة عمان
تليفون: ٢٤٦٠٧١٨٦ - فاكس: ٢٤٦٩٥٧٦٨ - س.ت. رقم: ١٥٧٦٨٥٢
المصنع : ص.ب: ٣٥
الرمز البريدي: ٣٢٧، صحار، سلطنة عمان
هاتف : ٢٦٦٥٠٠٢٤ ، فاكس: ٢٦٧٥١٩٥٨

E-mail : info@omanchlorine.com
Website : www.omanchlorine.com